
 

 

Protokół 

z obrad XLIV Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 13 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

6. Dyrektorzy Szkół Podstawowych 

7. Radca Prawny – Konrad Wypych 

8. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 10.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, 

powitała Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Wójta Gminy Gostynin, Zastępcę Wójta 

Gminy, Panią Skarbnik Gminy, Panią Sekretarz Gminy, Panią Kierownik GOPS, Pana Kierownika 

referatu SO, Pana Informatyka, oraz Sołtysów, oraz gorąco witam zawodników wrotkarstwa szybkiego 

Panią …………………………. , Pana ……………………… i Pana …………………….. , niestety 

nieobecna jest Pani ………………………….. . 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy do przedstawionego porządku obrad mają 

Państwo jakieś wnioski, bądź uwagi?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado wnioskuje                                 

o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 2a bezpośrednio po sprawozdaniu Wójta za okres 

międzysesyjny  podjęcia Uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Nr 389/XL/2022 Rady Gminy Gostynin 

z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Gostynina na 

realizację zadania dotyczącego opracowania dokumentacji technicznej na budowę drogi gminnej od              

ul. Kowalskiej wzdłuż granic miasta do wsi Nagodów. Przedmiotowa uchwała była omawiana wczoraj 

na Komisji BiF 



 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa ma jakieś 

uwagi? 

Radni porządek obrad z wprowadzeniem pkt. przez Pana Wójta zaopiniowali pozytywnie 13 głosami za. 

Radni nowy porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 13 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdę do 

sprawozdania z działalności Wójta za okres międzysesyjny to chciałbym chwilę poświęcić właśnie 

zawodnikom Uczniowskiego Klubu Sportowego Zwoleń  Team, zgodnie z Uchwałą Rady Gminy z 2018 

roku przyznaliśmy nagrody i wyróżnienia sportowe za rok 2021. 

Nastąpiło wręczanie nagród za wyniki sportowe przez Pana Wójta Gminy Gostynin i Panią 

Przewodniczącą Rady Gminy Gostynin dla zawodników wrotkarstwa szybkiego: 

Pani ……………………………., …………………………… oraz trenera ……………………., oraz 

dla ………………………………….., która dzisiaj nie mogła uczestniczyć w obradach dzisiejszej sesji 

ponieważ jest na zgrupowaniu sportowym. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeszcze raz bardzo serdecznie gratuluje, cieszymy się z tak 

wysokich wyników bo nie tylko o UKS Zwoleń się mówi, ale też o Gminie Gostynin i z tego tytułu jest 

nam niezmiernie miło, więc życzymy dalszych sukcesów w karierze sportowej, wiemy już że kadrze 

Polskiej jest już Pani ……………., więc życzymy dużych wyników i startuje już poza Polską, wiemy że 

startuje w Mistrzostwach Europy. 

Trener Klubu Sportowego ……………………..: z wielką radością, z wielką przyjemnością i szczęściem 

dziękujemy za takie wyróżnienie naszej kariery sportowej, ta kariera sportowa nie trwa miesiąc, nie dwa 

miesiące tylko przygotowujemy się do danych zawodów tak jak np. ………… do Mistrzostw Polski, 

czy ……………………….. całym rokiem, a nawet przez 7 lat kiedy istniejemy.  Dziękujemy za mega 

zaufanie już na samym początku kiedy 7 lat temu tworzyliśmy ten Klub mega zaufanie było od 

oczywiście Państwa, od pracowników Gminy, od Pani Sekretarz, od Pani Skarbnik, to Wy nam 

zaufaliście kiedy przyszedłem z inicjatywą otworzenia tego Klubu, nikt inny nie wiedział wtedy, że to 

będą wrotki, jak to będzie wyglądało, każdy myślał, że poślizgamy się może na rolkach i to będzie 

wszystko, natomiast Wy Drodzy Państwo wyszliście też do mnie z dobrą ręką i daliście mi zielone światło 

żeby dalej tworzyć ten Klub i wtedy otrzymaliśmy pierwsze pieniążki które rozdysponowaliśmy na 

pierwszych zawodników. W tej chwili Klub bardzo jest można powiedzieć nominowany też do takich 

klasyfikacji generalnych, mogę się pochwalić, zawodnicy dzisiaj nie wiedzą ale w tamtym roku byliśmy 

na trzecim miejscu pod względem Klubów, chodzi o punktacje dzieci i młodzieży, w tym roku ta 

klasyfikacja spłynęła już wczoraj i pod względem wrotkarstwa szybkiego jesteśmy na pierwszym miejscu. 

Dzisiejsze Kluby mają 25 lat tak jak Duszniki Zdrój, 25 lat swojego stażu, wyprzedziliśmy o naprawdę 

wiele, wiele punktów i z tego bardzo się cieszę i chce Wan serdecznie zawodnikom swoim też 

pogratulować, mega wysiłku włożonego  w każdy cm toru, czy każdy pot wylany na naszych treningach. 

Życzę Wam spotkania wielu, wielu osób takich sprzyjających, nowych też można powiedzieć kiedyś 

nowych trenerów, na pewno lepszych ode mnie, chciałbym żebyście w swoim życiu mieli dużo szczęścia, 



 

 

dużo wytrwałości i życzę Wam też przede wszystkim zdrowia bo zdrowie tutaj jest mega ważne oraz 

pasma sukcesów, a Wan Drodzy Państwo dziękujemy za po prostu można powiedzieć wszystko i 

obiecuję z tego miejsca, że dołożę wszelkich starań  aby ten Klub jeszcze bardziej słynął, wiadomo że 

potrzebny nam jest tor z prawdziwego zdarzenia, mamy mini tor i bym bardzo prosił wszystkich Państwa 

z tego miejsca aby środki które były zadysponowane na Sesji Rady sierpniowej, teraz nie możemy 

wykonać tego toru żeby były przesunięte na nowy rok, żebyśmy ten tor ukończyli z odpowiednimi łukami, 

z przechylonymi łukami, aby w maju dzieci mogły w Mistrzostwach Polski na najwyższym poziomie 

startować. Bardzo dziękuję za wszystko, dziękujemy za nagrody, to jest piękny moment, piękna chwila 

że uhonorowaliście naszą długoletnią współpracę. Dziękujemy. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: doceniając bardzo zasługi Pana trenera, Pana ………………, 

naprawdę szczerze wszyscy jak tu siedzimy na pewno mówimy to, że bardzo Pan się przyczynia do 

popularyzacji sportu, ale nie tylko sportu, do popularyzacji Gminy, a nawet do naszego Powiatu i w ślad 

za tym, Pan Wójt i Pan ……………… przed chwilą poprosił o to żeby 60.000,00zł, bo w tej chwili jest w 

Budżecie Gminy na ten moment kwota 60.000,00 zł została przeniesiona, przesunięta na rok przyszły, 

Pan Wójt zaproponował Radzie Gminy w projekcie Budżetu 100.000,00zł, i być może jeszcze ta kwota 

nie wystarczy i myślę, że wtedy Pan Wójt jeśli nie wystarczy na poszerzenie toru i zrobienia go                               

z prawdziwego zdarzenia pod względem i technicznym, ale i przede wszystkim prawnym. Jesteśmy już 

umówieni z projektantem na to żeby zrobił projekt budowlany toru który będzie zatwierdzony przez 

Starostę Gostynińskiego, który będzie odebrany przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego, 

oczywiście ten projekt jak już z Panem ……………………….. kiedyś zamieniłem słowo, chciałbym              

i myślę że Pan …………… przyczyni się do tego żeby ten projekt powstał jak najlepszy bo tan naprawdę 

projektantów torów wrotkarskich tu w naszej okolicy nie ma takich prawdziwych, którzy się znają jak ten 

tor powinien wyglądać pod względem treningów i będziemy prosili Pana ……….. o wspomożenie w tej 

sprawie, projekt będzie uwzględniał również nie tylko sam tor, ale też oświetlenie tego toru, także Wójt 

Gminy, Rada Gminy bo wczoraj też to na komisjach było omawiane na pewno widzi taką potrzebę                

i bardzo dziękujemy Panu za zaangażowanie i pewnie gdyby nie Pan to w ogóle nie byłoby takiej 

inwestycji, także dziękujemy bardzo. 

Trener Klubu Sportowego ……………….. : dziękuję za miłe słowa, mogę z tego miejsca powiedzieć, że 

dopilnuje i dołożę wszelkich starań aby rozwijać dzieci i młodzież w Gminie Gostynin, jest ich ok 70, 

uczestniczą 2-3 razy w tygodniu w tym okresie zimowym jak również prowadzę programy dla dzieci              

z Gminy i Miasta dla dzieci otyłych, więc powiem tak sobota, niedziela, każdy dzień w tygodniu jest dla 

mnie wypełniony jak i dla dzieci, dlatego dokładam wszelkich starań, dziękuję za miłe słowa które Pan 

Wice Wójt powiedział, ponieważ ten tor jest bardzo ważny, jeśli nie mamy gdzie trenować, nie ma 

wyników też, nie ma rozwoju dziecka, także bardzo dziękuję z tego miejsca. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, ja w imieniu Rady Gminy Gostynin 

chciałam również powiedzieć i pogratulować jeszcze raz wysokich osiągnięć zawodnikom, Panu 

Trenerowi, dziękujemy bardzo za to zaangażowanie i z radością wspieramy rozwój waszego sportu 

także możecie być przekonani, że jesteśmy z Wami. Dziękuję. 

Trener Klubu Sportowego …………………..: bardzo dziękujemy. 

Z sali posiedzeń wyszli zawodnicy wrotkarstwa szybkiego wraz z trenerem. 



 

 

 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przedstawił Sprawozdanie z działalności Wójta za okres 

międzysesyjny tj. od 13 października 2022r. do 29 listopada 2022r. 

W tym czasie odbyłem dziewięć spotkań  poza Urzędem Gminy:  

-  w dniu 17 października uczestniczyłem w Zgromadzeniu Przedstawicieli Gminnej Spółdzielni 

„Samopomoc Chłopska” w Gostyninie  

- w dniu 21 października uczestniczyłem w Posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Gmin Turystycznych 

Pojezierza Gostynińskiego, które odbyło się w Osinach 

- w dniu 28 października brałem udział w uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej, która odbyła 

się w Ruszkowie 

- w dniu 05 listopada uczestniczyłem w uroczystości przekazania średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego marki Renault dla OSP w Lucieniu. Samochód zakupiono przy udziale środków 

Województwa Mazowieckiego w wysokości 100 tys. zł. 

- w dniu 10 listopada brałem udział w Gminnych Obchodach 104. Rocznicy Odzyskania przez Polskę 

Niepodległości połączonych z odsłonięciem Pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego oraz 

oficjalnym otwarciem Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Sierakówku. 

- w dniu 11 listopada uczestniczyłem w Obchodach 104. Rocznicy Odzyskania Niepodległości przez 

Polskę organizowanej przez Burmistrza Miasta Gostynina 

- w dniu 22 listopada gościłem na konkursie recytatorskim, który odbył się w Szkole Podstawowej w 

Białotarsku 

- w dniu 26 listopada brałem udział w spotkaniu z Zastępcą Mazowieckiego Komendanta 

Wojewódzkiego PSP, starszym brygadierem Tomaszem Cybulem, które odbyło się w siedzibie 

OSP Białotarsk 

 - w dniu 27 listopada uczestniczyłem w VI Ogólnopolskich Halowych Zawodach Wrotkarskich z okazji 

Mikołajek w Gminie Gostynin, które odbyły się na hali MOSiR w Gostyninie 

Wydałem 33 zarządzenia Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania Treść zarządzenia 

1 176 12.10.2022 W sprawie: ustalenia przerw w funkcjonowaniu punktów 

przedszkolnych i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin w roku 

szkolny 2022/2023 

2 177 13.10.2022 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok 

3 178 13.10.2022 Zmieniające plan finansowy dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID 

– 19 i wydatków nimi finansowanych 

4 179 17.10.2022 W sprawie: ogłoszenia II przetargu ustnego nieograniczonego i 

powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia 



 

 

postepowania dot. sprzedaży dz 134/1 o pow. 0,2442 ha i dz 

135/7 o pow. 0,1023 ha, obręb Białe 

5 180 25.10.2022 W sprawie: ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego i 

powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia 

postepowania dot. sprzedaży dz 17/11 o pow. 0,1104 ha i dz 

17/12 o pow. 0,0451 ha, obręb Budy Lucieńskie 

6 181 25.10.2022 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

7 182 25.10.2022 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok 

8 183 25.10.2022 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania 

realizowane ze środków z Funduszu Pomocy 

9 184 26.10.2022 W sprawie: ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego i 

powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia 

postepowania dot. sprzedaży dz 6/2 o pow. 0,3380 ha i dz 6/4 o 

pow. 0,1262 ha, obręb Gaśno 

10 185 26.10.2022 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania pn. „Zakup energii elektrycznej 

dla oświetlenia drogowego i obiektów Gminy Gostynin oraz 

jednostek podległych” 

11 186 27.10.2022 W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze 

w Urzędzie Gminy Gostynin 

12 187 31.10.2022 W sprawie: zastępowania dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Teodorowie 

13 188 31.10.2022 W sprawie: ustalenia przerw w funkcjonowaniu punktów 

przedszkolnych i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin w roku 

szkolnym 2022/2023 

14 189 02.11.2022 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postepowania pn. „Odebranie i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno - wypoczynkowych i 

PSZOK zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin” 

15 190 04.11.2022 W sprawie: przeprowadzenia pełnej inwentaryzacji składników 

majątku w Gminnym Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy 

Gostynin 

16 191 04.11.2022 W sprawie: upoważnienia pana Krzysztofa Czerwińskiego - 

kierownika Referatu Spraw Obywatelskich  do prowadzenia 

postępowań w sprawach dotyczących weryfikacji wniosków o 

zakup paliwa stałego dla gospodarstw domowych, o których 



 

 

mowa w ustawie z dnia 27 października 2022 r. o zakupie 

preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych oraz 

do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wydania 

zaświadczenia 

17 192 04.11.2022 W sprawie: upoważnienia pana Fabiana Kowalczyka - 

inspektora ds. obrony cywilnej i bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego w Referacie Spraw Obywatelskich  

do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących 

weryfikacji wniosków o zakup paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych, o których mowa w ustawie z dnia 27 października 

2022 r. o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych oraz do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących wydania zaświadczenia 

18 193 04.11.2022 W sprawie: upoważnienia pani Agnieszki Dan - referenta ds. 

działalności gospodarczej w Referacie Spraw Obywatelskich  

do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących 

weryfikacji wniosków o zakup paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych, o których mowa w ustawie z dnia 27 października 

2022 r. o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych oraz do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących wydania zaświadczenia 

19 194 04.11.2022 W sprawie :upoważnienia pani Małgorzaty Ziółkowskiej - 

inspektora ds. ewidencji ludności i dowodów osobistych w 

Referacie Spraw Obywatelskich  do prowadzenia postępowań 

w sprawach dotyczących weryfikacji wniosków o zakup paliwa 

stałego dla gospodarstw domowych, o których mowa w ustawie 

z dnia 27 października 2022 r. o zakupie preferencyjnym paliwa 

stałego dla gospodarstw domowych oraz do prowadzenia 

postępowań w sprawach dotyczących wydania zaświadczenia 

20 195 04.11.2022 W sprawie: upoważnienia pracowników Urzędu Gminy Gostynin 

do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty 

dodatku dla podmiotów wrażliwych 

21 196 14.11.2022 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

22 196a 14.11.2022 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok 

23 197 15.11.2022 W sprawie: projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz projektu Uchwały Budżetowej na 2023 rok 

24 198 16.11.2022 W sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 70/33 o powierzchni0,1533 ha oraz 1/5 



 

 

udziału w działce nr ewid. 70/34 o powierzchni 0,0211 ha 

położonej na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin 

25 199 17.11.2022 W sprawie: zmiany przeznaczenia lokalu z zasobu 

mieszkaniowego Gminy Gostynin – lokal nr 3 w budynku 34a w 

Rębowie 

26 200 17.11.2022 W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze 

w Urzędzie Gminy Gostynin 

27 201 18.11.2022 W sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr  61/30 o powierzchni 0,1724 ha oraz 6/49 

udziału w działce nr ewid. 61/32 o powierzchni 0,0906 ha 

położonej na terenie wsi Helenów gm. Gostynin.   

28 202 18.11.2022 W sprawie: zmiany instrukcji postepowania z kluczami oraz 

zabezpieczenia pomieszczeń Urzędu Gminy Gostynin 

29 203 18.11.2022 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

30 204 18.11.2022 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok 

31 205 18.11.2022 Zmieniające plan finansowy dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID 

– 19 i wydatków nimi finansowanych 

32 206 18.11.2022 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania 

realizowane ze środków z Funduszu Pomocy 

33 207 28.11.2022 W sprawie: zmiany Zarządzenia nr 55/2019 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 1 lipca 2019 r. w sprawie powołania Zastępcy 

Wójta Gminy Gostynin 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 65 zaświadczenia i 12 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach.  

2. Wprowadzono 331 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 13 decyzji zmieniających wymiar podatków na rok 2022. 

4. Przyjęto w kasie 721 szt. wpłat za odpady komunalne. 

5. Przyjęto w kasie 1 280 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne.  

6. Zaksięgowano 1 123 szt pozycji księgowych w zobowiązaniach pieniężnych w podatku od 

nieruchomości, rolnym i leśnym od osób fizycznych i prawnych. 

7. Wysłano 316 upomnienia  zobowiązaniach pieniężnych od osób fizycznych i prawnych na kwotę 

596 725,10 zł. 

8. Wydano 3 decyzje w sprawie umorzenia zaległości podatkowych na łączną kwotę 2 833,00 zł 

należności głównej oraz 104,00 zł odsetek.  

 



 

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 27 października br. zawnioskowano w sprawie zmiany wysokości kwoty  

z przeznaczeniem na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych 

pracowników w 2022 r. na kwotę 16 986,26 zł. 

2. W dniu 9 listopada br. została udzielana informacja pisemna Prezesowi ZNP Panu Andrzejowi 

Osiakowi o wysokości wykorzystanych środków na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, 

doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz fundusz zdrowotny. 

3. W dniu 15 listopada br.  wysłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek o udzielenie 

wsparcia w 2023 roku w ramach programu wieloletniego "Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 

2.0. na lata 2021-2025" Priorytet 3. Kwota wnioskowana - 18.000,00 zł.;  wkład własny 4.500,00 zł. 

4. W związku z przydziałem godzin języka polskiego dla uczniów będących obywatelami Ukrainy na 

podstawie Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2017 r. w sprawie 

kształcenia osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących obywatelami polskimi, 

które pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw  (t.j. Dz. U. 

z 2020 r. poz. 1283 z późn. zm.) w okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza 

organizacyjnego dla Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku.  

5. W okresie sprawozdawczym wpłynęło siedem wniosków dot. udzielenie pomoc zdrowotnej. 

6. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły 

Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława 

Broniewskiego   w Lucieniu, Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, 

Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoły Podstawowej w 

Teodorowie. Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział 

godzin nauczycielom w zwiąż z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego i indywidualnego  

nauczania oraz w związku  z nieobecnością nauczyciela nauczania przedmiotu. 

7. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy 

Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego 

1. Wydano 25 decyzji o warunkach zabudowy, 58 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 10 projektów decyzji jest                      

w uzgodnieniach. 

3. Wydano 5 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

4. Wydano 7 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 9 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 55 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 3 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

8. Wydano 9 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

9. Wpłynęło 9 wniosków o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 



 

 

przedsięwzięcia. 

 

III. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska  

1. Wpłynęło 15 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 16 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości. 

3. Wpłynął 1 wniosek o możliwości naruszenia stosunków wodnych na gruncie  w miejscowości Klusek. 

4. Zawarto 3 umowy na dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Gostynin w miejscowościach: 

Skrzany, Krzywie, Leśniewice. 

5. Wydano 1 decyzję umarzającą w całości postępowanie w sprawie rozgraniczenia nieruchomości         

w miejscowości Sokołów. 

6. Wydano 1 decyzję o rozgraniczeniu nieruchomości w miejscowości Gorzewo. 

7. Sprzedano działkę stanowiących własność Gminy Gostynin nr ewid. 246 w m. Gorzewo. 

8. Wydano 31 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

9. Wydano 6 informacji o nadanym numerze porządkowym budynku. 

10. Wydano 7 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

11. Wydano 4 postanowienia odmawiające wydania zaświadczenia potwierdzającego okresy pracy          

w gospodarstwie rolnym. 

12. Wydano 8 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego. 

13. Zawarto 2 umowy o przedłużenie umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

14. Przyjęto 1 wniosek o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022. 

15. Dokonano 56 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

16. Wydano 1 decyzje umarzającą w całości postępowanie w sprawie nielegalnej wycinki drzew dla 

osoby fizycznej. 

17. Wydano 1 decyzje umarzająca postępowanie w sprawie zgłoszenia zamiaru usunięcia drzew przez 

osoby fizyczne. 

18. Wydano 1 decyzje odmawiającą wymierzenia administracyjnej kary pieniężnej za usunięcie drzew 

dla osoby fizycznej. 

19. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Centralne Biuro Antykorupcyjne. 

 

IV. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Od 9 listopada 2022 r. można składać wnioski na zakup preferencyjny paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych. Na dzień 28 listopad wpłynęło 1035 wniosków na 1.473 tony. Orzecha – 905,5 ton., Groszku 

– 555 ton. Miału – 12,5 ton.  

1. Wpłynęło 19 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

1. urodzeń  – 6 

2. zgonów – 21 

3. zameldowań na pobyt stały – 48 

4. zameldowań na pobyt czasowy – 14 



 

 

5. wymeldowania z pobytu stałego – 55 

6. wymeldowania z pobytu czasowego – 4 

7. wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 8 

8. udostępnienie danych osobowych – 17 

dowody osobiste  

1. przyjęcie wniosków dowodowych – 90 

2. wydanie dowodu osobistego – 84 

3. unieważnionych  dowodów – 100 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Odbyły się 2 posiedzenie komisji, 

Rozpatrzono ogółem 12 wniosków.  

Do Sądu skierowano 2 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osoby 

uzależnionej. 

Pozytywnie zaopiniowano wnioski na wydanie 9 decyzji dotyczących zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

 

V. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

1. Prowadzono sprawy kadrowe i organizacyjne Urzędu 

2. Sporządzono dokumentację po rozwiązaniu umowy o pracę Zastępcy Skarbnika Gminy. 

3. Sporządzono dokumentację po rozwiązaniu umowy o pracę Dyrektora Gminnego Centrum Kultury            

i Tradycji Wsi. 

4. Sporządzono dokumentację w związku z rozwiązaniem umowy o pracę z Zastępcą Kierownika 

Referatu Rozwoju Gospodarczego. 

5. Sporządzono dokumentację w sprawie przeniesienia Kierownika Ref. Rozwoju Gospodarczego na 

stanowisko Zastępcy Kierownika Rozwoju Gospodarczego. 

6. Sporządzono dokumentację w sprawie przeniesienia Inspektora ds. księgowości na stanowisko 

Zastępcy Skarbnika Gminy. 

7. Sporządzono dokumentację w sprawie nierozstrzygniętego konkursu na stanowisko Kierownika 

Referatu Rozwoju Gospodarczego. 

8. Sporządzono dokumentację po przeprowadzonym konkursie na Inspektora ds. Inwestycji w 

Referacie Rozwoju Gospodarczego. 

9. Sporządzono nagrodę jubileuszowa dla pracownika Ref. Organizacyjnego. 

10. Udzielono pomocy w zakresie organizacji i transportu w związku z odsłonięciem Pomnika Marszałka 

Piłsudskiego w Sierakówku. 

11. Udzielono pomocy w zakresie organizacji i transportu w związku z organizacją uroczystości w Woli 

Łąckiej. 

12. Przyjęto na roboty publiczne 5 pracowników. 

13. Dokonano spisania i oznaczenia obrazów po plenerach „U Wójta” w Gminnym Centrum Kultury. 

14. Dokonano spisu z natury majątku pozostałego po Gminnym Centrum Kultury. 



 

 

15. Przygotowano projekt budżetu na 2023 r. w zakresie utrzymania i funkcjonowania Urzędu.  

16. Dokonano wymiany wykładziny w Sekretariacie. 

17. Przygotowano zapytanie o cenę na zakup materiałów biurowych w 2023 r. 

18. Prowadzono praktykę uczniowską dla trojga uczniów technikum. 

19. Przygotowano do fumigacji (odgrzybiania) 3 metry dokumentacji kat. A. , która po tym zabiegu 

zostanie przekazana do Archiwum Państwowego w Płocku. 

20. Przejęto z Ref. Finansowego do Archiwum Zakładowego 3 mb. dokumentacji kat. B.  

21. Przygotowano oraz zlecono do naprawy i konserwacji księgi meldunkowe z ref. Spraw  

Obywatelskich w ramach dotacji od Marszałka. 

22. Sporządzono wyciąg z rejestru Kultury dla Gminnej Biblioteki Publicznej z.s. w Solcu. 

23. Udzielono odpowiedzi na zapytanie o udzielenie informacji publicznej. 

24. Sporządzano informację do policji w sprawie zatrudnienia dłużników alimentacyjnych. 

25. Obecnie referat obsługuje  9 skazanych  wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we 

współpracy z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

26. Na bieżąco przyjmowane są na stan środki trwałe i przedmioty nietrwałe. 

Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze zapewniając 

sprawne funkcjonowanie Urzędu.   

 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

1. Organizacja na dzień 10.11.2022 uroczystości Odsłonięcia Pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego 

wraz z oddaniem masztu flagowego w ramach projektu „Pod Biało-czerwoną” połączonej z 

oficjalnym otwarciem nowej części szkoły oraz sali gimnastycznej. 

2. Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej. 

3. Liczba udzielonych konsultacji w ramach programu „Czyste powietrze” – 12 

4. Złożenie wniosku w ramach programu „Sąsiedzka Moc” na naprawę placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Emilianowie. 

5. Zgłoszenie sali gimnastyczna budynku Szkoły Podstawowej w Sierakówku do I Etapu 

Ogólnopolskiego Konkursu "Modernizacja Roku". 

6. Kontynuacja zadania w ramach programu „Sąsiedzka Pomoc” – pomoc dla dzieci z Ukrainy 

przebywających na terenie gminy. 

7. Ukończenie zadania i rozliczenie wniosku „Mazowsze dla sportu 2022” na budowę boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Lucieniu. 

8. Ukończenie zadań i rozliczenie wniosków z Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw. 

 

VII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Koordynacja działań związanych z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa 

infrastruktury kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin”. W ramach ww zadania: 

- rozpoczęto prace związane z budową odcinka sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bierzewice, 

- rozpoczęto prace związane z modernizacją oczyszczalni ścieków w miejscowościach Białotarsk                

i Lucień, 



 

 

2. Przygotowanie zbiorczego zestawienia dróg gminnych wstępnie kwalifikujących się do realizacji             

w ramach zadania pn.: :”Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” 

3. Przygotowanie wniosków o wydanie decyzji środowiskowych dla niektórych odcinków dróg w ramach 

zadania pod nazwą: ”Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” 

4. Koordynacja działań nad wykonaniem załączników mapowych, które posłużą do dokonania zgłoszeń 

robót niewymagających pozwolenia na budowę w Starostwie Powiatowym w Gostyninie w ramach 

zadania pn.: „Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

 

VIII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęły 164 deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 

53  pierwsze, 77 zmieniających,  18 zerujących, 16  korekty); 

• Wpłynęło 11 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

• Wpłynął 1wniosek o przeksięgowanie wpłaty z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

• Wpłynął 1 wniosek o wydanie zaświadczenia ws. ilości zgłoszonych osób w deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

• Wpłynęły 43 zgłoszenia od mieszkańców Gminy Gostynin z informacją  o chęci    oraz  ilości  zakupu 

węgla  do celów sporządzenia zapotrzebowania na zakup węgla przez gminę. 

• Wpłynęły 52 ankiety w zamian za które wydano sadzonki – przedłużenie konkursu „U źródła”  

przeprowadzonego  na   Dożynkach Gminnych w Białotarsku. Konkurs skierowany był do właścicieli 

nieruchomości, którzy posiadają kompostownik i kompostują w nim bio odpady. Łącznie zebrano 

250 ankiet i wydano 250 sadzonek. Przeprowadzenie ankiety związane było z potrzebą uzyskania 

informacji  do  sporządzenia sprawozdania składanego przez Wójta Gminy Gostynin do Marszałka 

Województwa Mazowieckiego za pośrednictwem systemu BDO z realizacji zadań z zakresu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

• Wpłynęło 12 sprawozdań od podmiotów prowadzących działalność w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych za III kwartał 2022 roku; 

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 124 deklaracje  

dotyczących źródeł ciepła  i źródeł spalania paliw (78 nowych deklaracji, 46 korekt) 

• Przyjęto 46 oświadczeń w związku z korektą deklaracji CEEB; 

• Zaksięgowano 3 624,00 wpłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną kwotę 513 

931,33 zł; 

• Wysłano 39 upomnień w związku z  zaległością w opłacie za odpady komunalne na łączną kwotę              

17 667,60zł; 

• Wysłano 1 wezwanie do zapłaty  w związku z  zaległością w opłacie za odpady komunalne na  kwotę 

419,60zł 



 

 

• Wpłynęło 8 wniosków  o wypłatę dodatku dla niektórych podmiotów niebędących gospodarstwami 

domowymi z tytułu wykorzystywania niektórych źródeł ciepła (6 wniosków od podmiotów systemu 

oświaty, na łączną kwotę 83 113,81 zł, 1 wniosek od podmiotu zapewniającego całodobową opiekę 

osobom niepełnosprawnym, przewlekle chorym lub osobom w podeszłym wieku na kwotę 28 537,24 

zł, 1 wniosek od podmiotu ochotniczej straży pożarnej na kwotę 227,16 zł); 

• Wysłano 80 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez 

właściciela nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wygenerowano i wydano 156 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady 

komunalne dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wysłano 26 wezwań do złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości, którzy nie dopełnili ustawowego obowiązku; 

• Wysłano 23 wezwania do okazania umowy na odbiór odpadów komunalnych oraz dowodu 

uiszczenia opłat za usługi przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych nie objętych systemem 

gospodarowania odpadami przez gminę. (Obowiązek kontroli wynika z Art. 6 ust. 5a ustawy o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. U. 2022 poz. 1297,1549); 

• Wydano 1 decyzję w sprawie udzielenia ulgi w opłacie z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi; 

• Wysłano  do Wykonawcy 43 zgłoszenia: 27 dotyczących wstawienia/zabrania pojemników 

mieszkańcom, oraz 16 dotyczących braku odbioru; 

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z 

których należy odebrać odpady komunalne. 

• Sporządzono i przesłano za pośrednictwem systemu CAS do Mazowieckiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Warszawie  2 sprawozdania dotyczące ilości złożonych wniosków, oraz wyliczonej 

kwoty dodatku dla niektórych podmiotów niebędących gospodarstwami domowymi z tytułu 

wykorzystywania niektórych źródeł ciepła. ( podmioty wrażliwe); 

• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc wrzesień 2022 r. na podstawie  

dokumentacji przekazanej   przez Wykonawcę oraz na podstawie  systemu   pozycjonowania 

satelitarnego GPS pojazdów odbierających odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy 

informację o kwocie należnej na kwotę  netto  205 434,00 netto  (brutto 221 868,72 zł ); 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu wrzesień – 247,00 Mg 

Wykonawca wystawił fakturę na zaakceptowane masy przez Zamawiającego. 

Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc październik 2022 r. na podstawie  

dokumentacji przekazanej  przez Wykonawcę oraz na podstawie  systemu  pozycjonowania 

satelitarnego GPS pojazdów odbierających odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy 

informację o kwocie należnej na kwotę  netto  197 066,00 netto  (brutto 212 831,28 zł ); 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu październik– 236,78,00 Mg  



 

 

• Dokonano rozliczenia za ilości odebranych w październiku i zagospodarowanych odpadów                           

z nieruchomości niezamieszkałych położonych na terenie Gminy Gostynin t.j. odpady z przystanków         

i pasów drogowych, Ośrodka Zdrowia w Lucieniu i Józefkowie oraz placu zabaw w Bierzewicach na 

łączną kwotę netto 1 088,89zł   (1 176,00 brutto). 

 

IX. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 45  zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 45 decyzji. 

2. Przyjęto 52 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano 52 decyzje. 

3. Przyjęto 3  zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

4. Przeprowadzono weryfikację 14 zasiłków stałych. 

5. Wydano 12 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania                                     

o niepełnosprawności. 

6. Wydano 15 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

7. Wysłano 9 pism do policji, 3 do sądu. 

8. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. 

9. Odbyło się  12 spotkań grupy roboczej związane z procedurą niebieskiej karty. 

10. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 14 rodzin. 

11. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 36 wniosków.  Przyznano 95 kart 

tradycyjnych, oraz 95 kart elektronicznych. W produkcji jest 34 kart. 

12. Przyjęto 8 wniosków i wydano 8 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza 

złożyć wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

13. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 46 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych 

na stary okres zasiłkowy oraz 109 wniosków na nowy okres zasiłkowy. 

14. Wydano 320 decyzji. 

15. Wystawiono 70 zaświadczeń. 

16. Wypłacono 624 świadczeń z zasiłku pielęgnacyjnego, 55 świadczeń rodzicielskich,  140 świadczeń 

pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tyt. urodzenia dziecka dla 19 osób, specjalny zasiłek 

opiekuńczy  20 dla osób. 

17. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 137 osób. Przyjęto 12 wniosków na nowy okres zasiłkowy. 

Wydano 21 decyzji. 

18. Wysłano 21 zawiadomień do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

19. Wysłano 22 wniosków do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania 

egzekucyjnego. 

20. Wysłano 17 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

21. Przeprowadzono  7  wywiadów alimentacyjnych. 

22. Wysłano 3 wnioski do Powiatowego Urzędu pracy o aktywizację zawodową dłużników. 

23. Wysłano 6 wniosków do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 



 

 

24. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

25. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono 6 wniosków na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli 

Ukrainy 

-Złożono  2 wnioski o świadczenia rodzinne. 

26.  W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem przyjęto 5 osób. 

-   5 osobom udzielono pomocy prawnej 

-  4 osobom udzielono pomocy psychologicznej 

- 5 osobom udzielono pomocy finansowej 

27. Przyjęto 3905 wniosków na dodatek węglowy. 

28. Pracownicy GOPS skontrolowali 400 gospodarstw domowych w związku z przyznaniem dodatku 

węglowego. 

29. Przyjęto 592 wniosków dla gospodarstw domowych, o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 

niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw.30. Pracownicy GOPS uczestniczyli w 

Konferencji z okazji Dnia Pracownika Socjalnego – Mazowieckie Forum Społeczne 2022. 

31. Dnia 18 listopada  w sali kolumnowej Zamku Gostynińskiego odbyły się obchody Dnia Pracownika 

Socjalnego w których uczestniczyli pracownicy GOPS. 

32. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania               

i informacje. 

 

X. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

 

1.  Statystyka udostępnień księgozbioru. 

DZAŁALNOŚĆ   BIBLIOTECZNA LICZBA  UŻYTKOWNIKÓW / LICZBA 

WOLUMINÓW 

ODWIEDZINY  W  BIBLIOTECE 1261 użytkowników 

WYPOŻYCZENIA 1896 wypożyczeń 

ODWIEDZINY  W  CZYTELNI 36 

UDOSTĘPNIENIA  KSIĘGOZBOIRU  NA  

MIEJSCU 

75 

UDZIELONE  INFORMACJI E BIBLIOTECZNE 65 

 

XI. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

 

Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych 



 

 

w m.: Nagodów, Rumunki, Choinek,  

5. Remonty dróg gminnych w ramach funduszu sołeckiego w m.: Emilianów, Kiełpieniec-Mniszek-

Skoki, Klusek, Łokietnica, Rogożewek, Stefanów, Strzałki-Osada, Huta Zaborowska, Zwoleń,  

6. Przebudowa dróg gminnych w m. Marianów i Gaśno w ramach wspomagania przez Lasy 

Państwowe, 

7. Budowa ogrodzenia działki gminnej w m. Mysłownia Nowa, 

8. Budowa bieżni przy boisku szkolnym Szkoły Podstawowej w Teodorowie, 

9. Wykonanie utwardzenia kostką betonową działki przy świetlicy wiejskiej w m. Solec, 

10. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Bierzewice, 

11. Naprawa kominów na budynkach gminnych mieszkalnych w m. Józefków, Rębów, Miałkówek. 

 

Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 

Skrzany, Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Zakup i montaż głowicy w studni nr 1, 

8. Udrażnianie sieci kanalizacyjnej przy pomocy wuko w m. Lucień, 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy do przedstawionego 

sprawozdania mają Państwo Radni jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 2a-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr 389/XL/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Gostynina na realizację zadania dotyczącego 

opracowania dokumentacji technicznej na budowę drogi gminnej od ul. Kowalskiej wzdłuż granic miasta 

do wsi Nagodów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Gmina Miasta Gostynina pismem nr D.7011.10.2022 

poinformowała nas, że nie wyłoniono wykonawcy na realizację ww. zadania, które zadaniem miało być 

wspólnym i w związku z tym Gmina Miasta Gostynina rezygnuje z tej dotacji którą we wcześniejszej 

Sesji żeśmy przyznali, w związku z tym że jest to zadanie jednoroczne stosowne jest podjęcie uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały przyznającej tą dotacje i ta uchwała będzie miała odzwierciedlenie                

w uchwale zmieniającej budżet dlatego chciałem żeby ona była w pierwszej kolejności podjęta. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie czy ktoś z Państwa 

Radnych ma jakieś pytanie co do tej uchwały? Brak. 



 

 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: do przedmiotowego zadania oczywiście powrócimy wspólnymi 

środkami i siłami w roku 2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: na to osobiście też liczę. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 436/XLIV/2022 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku  w  sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, 

wraz z uchwałą zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2022 rok co stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

jakieś pytania co do tego punktu? Brak. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 437/XLIV/2022 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Janusz Brudnowski. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2022 rok. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 438/XLIV/2022 została przyjęta 9 głosami za, 3 głosy wstrzymujące co stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 

2023. 

Z sali posiedzeń wyszła Radna Mariola Dan-Liberadzka. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Prezes Głównego Urzędu Statystycznego ogłasza w komunikacie 

średnią cenę skupu żyta za okres jedenastu kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego 



 

 

na dany rok podatkowy. Średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał 

poprzedzający rok podatkowy 2023 wynosi 74,05 zł za 1 dt, Rada Gminy na podstawie art. 6 ust. 3 

ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym jest uprawniona do obniżenia ceny skupu żyta 

określonej w powyższy sposób przyjmowanej jako podstawa do obliczania podatku rolnego na obszarze 

gminy. Proponujemy obniżenie  tej ceny do kwoty 65,00 zł za 1 dt. Uchwalenie stawki podatkowej na 

poziomie 65,00 zł za 1 dt – zapewni realizację zadań mających na celu zaspokajanie zbiorowych potrzeb 

społeczności lokalnej Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: wychodząc z tym projektem uchwały przyjęliśmy zasadę 

utrzymania skali obniżenia w stosunku do ceny ogłoszonej przez GUS. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: dodam tylko, że mamy opinię Mazowieckiej Izby Rolniczej do projektu 

tej uchwały i jest to opinia pozytywna. Dziękuję. 

Radna Ewa Michalska: chciałam złożyć wniosek o obniżenie ceny skupu żyta z 74,05 zł do 65,00 zł za 

dt. i poddać ten wniosek pod głosowanie. 

głosowanie: 

Radni wniosek Radnej Ewy Michalskiej w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2023 z kwoty 74,05zł do 60,00zł za dt. 

zaopiniowali negatywnie: 5 głosami za, 6 głosami przeciw co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska; przystąpimy do głosowania uchwały                

w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 

podatkowy 2023 przedstawioną przez Panią Skarbnik. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 439/XLIV/2022 została przyjęta 6 głosami za, 5 głosami przeciw co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na rok 2023 obowiązujących na terenie Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Uprawnienia Rady Gminy do ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości wynikają z art. 5 ust. 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Górne granice stawek 

kwotowych ulegają corocznie podwyższeniu na następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym 

wskaźnikowi wzrostu cen detalicznych towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszych dwóch 

kwartałów, w którym stawki ulegają podwyższeniu w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego. Minister właściwy ds. finansów publicznych ogłasza, w drodze obwieszczenia,                      

w Dzienniku Urzędowym Rzeczpospolitej Polskiej „Monitor Polski", górne granice stawek kwotowych na 

każdy rok podatkowy. Na rok 2023 maksymalne stawki podatkowe wzrosły przeciętnie o 11,8 %                  

w porównaniu do roku ubiegłego. Proponujemy o tą wartość podwyższyć obowiązujące w roku 

podatkowym 2022 stawki na rok 2023 o ten wskaźnik. I tak też stawki podatku od nieruchomości 



 

 

obowiązujące na terenie Gminy Gostynin  na rok 2023 wynosiłyby:  

. od gruntów:  

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania                 

w ewidencji gruntów i budynków — 1,00 zł od 1 m2 powierzchni,  

- pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników 

sztucznych  — 5,79 zł  od 1 ha powierzchni,  

- pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 

przez organizacje pożytku publicznego — 0,30 zł od 1 m2 powierzchni,  

- niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji – 3,81 zł od 1 m2 powierzchni. 

Jeśli chodzi o podatek od nieruchomości od budynków lub ich części 

- mieszkalnych — 0,90 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej   

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej — 21,77 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej,  

- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 

siewnym — 13,47 zł  od 1 m2 powierzchni użytkowej, 

- związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, 

zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 5,87 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej  

- pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 

przez organizacje pożytku publicznego — 5,87 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

  Jeśli chodzi od budowli podatek to wynosi on 2% ich wartości określonych w ustawie o podatkach i 

opłatach lokalnych. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Brak. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 440/XLIV/2022 została przyjęta 8 głosami za, 8 głosy przeciw co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2023 rok oraz zwolnień od tego 

podatku. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Uprawnienia Rady Gminy do ustalenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych wynikają z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach             

i opłatach lokalnych. Górne granice stawek kwotowych określone w w/w artykule ulegają corocznie 

zmianie na następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi wzrostu bądź spadku cen 

detalicznych towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszych dwóch kwartałów roku, w którym 

stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Minister właściwy ds. 



 

 

finansów publicznych ogłasza, w drodze obwieszczenia, w dzienniku Urzędowym Rzeczpospolitej 

Polskiej „Monitor Polski”, górne granice stawek kwotowych na każdy rok podatkowy. 

Na rok 2023 maksymalne stawki podatkowe ogłoszone zostały w obwieszczeniu Ministra Finansów          

z dnia 28 lipca 2022 r. Maksymalne stawki podatków lokalnych uległy zwiększeniu średnio o 11,8 %,            

o tyle bowiem wzrósł wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu tego roku, 

zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2022 r. 

Wysokość minimalnych stawek podatku od środków transportowych określonych w art. 8 ze 

szczegółowym podziałem na liczbę osi i dopuszczalną masę całkowitą pojazdów w tonach zostały 

ogłoszone w Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 12 października 2022 r. w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych obowiązujących w 2023 r.  

Stawki podatku od środków transportowych winny mieścić się zarówno w granicach nie 

przekraczających maksymalnych stawek jak i nie powinny być niższe od minimalnych stawek 

określonych w ustawie z uwzględnieniem granic dopuszczalnej masy całkowitej.  

W związku z powyższym dokonano przeanalizowania obowiązujących stawek maksymalnych                       

i minimalnych podatku od środków transportowych obowiązujących w roku 2022 r. i proponujemy               

o podwyższeniu ich średnio o 11,8 %. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie:  

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 441/XLIV/2022 została przyjęta 9 głosami za, 2 głosy przeciw co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja w sprawie: średniej 

ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: W związku z wypracowanym przez poszczególne komisje Rady Gminy 

Gostynin wspólnego stanowiska w sprawie nie obniżenia ceny drewna dla celów wymiaru podatku 

leśnego informujemy, że nie zachodzi potrzeba podejmowania uchwały w tej sprawie. Dla celów 

wymiaru podatku leśnego na terenie Gminy Gostynin w 2023 r. będzie miała zastosowanie cena 

ogłoszona w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2022 r. w 

sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna, uzyskanej przez 

nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 roku w wysokości 323,18 zł za 1 m3. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie:  

Komisja BiF  informację przyjęła do wiadomości 

Komisja RG informację przyjęła do wiadomości 



 

 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów w Gminie Gostynin na rok szkolny 2022/2023. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: podjęcie niniejszej uchwały podyktowane jest zmianą przepisów 

prawa oświatowego na poprzedni rok szkolny 2021/2022 Rada Gminy podejmowała uchwałę w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gostynin, na ten rok szkolny 2022/2023 należy 

podjąć uchwałę która określa stawkę za 1 km przebiegu pojazdu, ustalono określoną stawkę w 

wysokości 0,8358 zł, jest to minimalna stawka, oczywiście ta stawka służy tak jak tytuł uchwały wskazuje 

do określenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci i młodzieży, uczniów w Gminie Gostynin 

rodzicom dzieci niepełnosprawnych. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych  

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 442/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 43/V/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Usługi opiekuńcze są świadczone przez pracowników 

zatrudnionych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Z uwagi na zmianę wysokości 

wynagrodzenia osób zatrudnionych na umowę zlecenie od  1 stycznia 2023 r., istnieje potrzeba zmiany 

poprzedniej uchwały gdzie były stawki obowiązujące w tym roku, proponujemy zmianę stawki za                  

1 godzinę usługi opiekuńczej od 1 stycznia 2023r., na 30,00zł, stawkę za godzinę usług 

specjalistycznych opiekuńczych od 1 stycznia 2023r., na kwotę 35,00zł, to jest związane ze zmianami 

w przyszłym roku i ze stawkami obowiązującymi przy umowach zlecenia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja ŁiP projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 443/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych we wsi Stefanów gm. Gostynin stanowiącej 

działki nr ewid. 59/2, 59/3. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: zamierzeniem Pana Wójta jest to żeby doprowadzić w miarę do 

zgodności część działki drogowej w Stefanowie o nr. 59/4 do zgodności z przepisami takimi związanymi 

z drogami. W tej chwili są tam 2 zakręty przy końcu tej drogi, tak sformułowane i tak istnieją w terenie, 

ze w zasadzie nie ma możliwości niezjechania z drogi na grunty prywatne żeby jechać tą drogą, chcemy 

złagodzić te łuki i w porozumieniu z właścicielem działki prywatnej jesteśmy po takich porozumieniach, 

chcemy pozyskać od tej osoby prywatnej 151 m2 gruntów na zmianę warunków tej drogi i również my 

jako Gmina chcemy przekazać właścicielowi tych gruntów prywatnych taką samą powierzchnię. Będzie 

to rozliczone bez kwotowo, oczywiście Gmina poniesie tylko koszty podziału działki i koszty notarialne, 

przyczyni się to do poprawy funkcjonowania drogi, bo w tej chwili w zasadzie droga jest jakby 

nieprzejezdna, nie można nie zjechać z drogi żeby poruszyć się do drogi o nr 58. Dziękuję. 

Przewodnicząca rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 444/XLIV/2022 została przyjęta 10 głosami, 1 głos przeciw co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działkę             

nr ewid. 192/2 o pow. 0,0320 ha położonych  na terenie wsi Bierzewice gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jest to działka drogowa o nr 192/2 o pow. 320m2 , ta działka drogowa 

jest drogą wewnętrzną więc jest możliwość sprzedaży tej działki, działka wchodzi w całości nr 192/2       

w grunty prywatne i właściciele tych gruntów prywatnych zgłosili się do Wójta Gminy Gostynin                      

z wnioskiem o wykup tej drogi. Jest ta droga w  ogóle nie potrzebna nikomu innemu tylko w zasadzie 

służy do poruszania się przez właścicieli tych działek wokół drogi, jest to jeden właściciel. Działka jest 

zbędna Gminie na pewno, a poprawi zdecydowanie warunki tej nieruchomości który posiada jeden 

właściciel drogi, być może kiedyś to była zasadna droga gdzie być może już nie wchodziliśmy nawet 

daleko, ale być może bo tu jest kilka działek wokół tej drogi którą chcemy sprzedać, prosimy Państwa    

o wyrażenie na to zgody, być może właścicielami działek sąsiednich były różne osoby, a w tej chwili jest 

jedna osoba i ta droga wewnętrzna nie ma sensu. Dziękuję. 

Przewodnicząca rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 



 

 

głosowanie:  

Uchwała nr 445/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:         

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 1 o powierzchni użytkowej 28,9 m2     

i udziału w wysokości 572/2102 w prawie własności działki nr 113 położonej w obrębie Lucień gm. 

Gostynin, stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: kolejne dwie uchwały dotyczą podobnego tematu, a mianowicie 

lokatorzy dotychczasowi, najemcy tych lokali mieszkalnych złożyli chęć i gotowość wykupu na własność 

tych lokali, przyjęliśmy dużo wcześniej taką politykę gdzie ktoś wyraża taką wolę to chętnie się tego 

udziału pozbywamy, to zwolni potem Gminę w przyszłości do ewentualnych udziałach w remontach 

tychże nieruchomości budynków bo to są wielorodzinnej zabudowie. Pierwsza dotyczy lokalu                     

nr 1 o powierzchni 28,9 m2  w Lucieniu na działce nr 113, to jest lokal po bibliotece byłej i drugi lokal 

również w Lucieniu chodzi o lokal nr 9 o powierzchni 52m2 w budynku mieszkalnym oznaczonym              

nr porządkowym 51. Na podstawie tych dzisiaj podjętych przez Państwa uchwał zwrócimy 

rzeczoznawcy wycenę tychże lokali i dopiero po stosownej wycenie przejdziemy do dalszego 

procedowania faktu sprzedaży. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 446/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 9 o powierzchni użytkowej 52,0 m2
, położonej 

w budynku mieszkalnym oznaczonym numerem porządkowym 51 i udziału w wysokości 11/100                 

w prawie własności działki nr 25/4 położonej w obrębie Lucień gm. Gostynin, stanowiącej własność 

Gminy Gostynin. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 447/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Roman Murawski. 

 

 



 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

Programu Współpracy Gminy Gostynin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: niniejszy program został opracowany w oparciu o doświadczenia 

roku 2022, współpracą z organizacjami pozarządowymi zarówno w zakresie finansowym jakże                     

i pozafinansowym zajmuje się Urząd Gminy, w zasadzie referaty zgodnie z właściwością zadań. Na rok 

2023 planujemy najważniejsze zadania które może krótko omówię bo to jest jak gdyby punt tego 

programu, te najważniejsze zadania zawarte są w rozdziale 6 § 8. Będziemy realizować w roku 2023 

na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie przedsięwzięcia które będą 

szczególnie uwzględniać naukę tańca i pieśni ludowych, które będą skierowane w zasadzie do dzieci       

i młodzieży jest to kwota 35.000,00 zł, taki jest plan, kolejne zadanie to jest wspierania wydarzeń 

integrujących środowisko kobiet, na to zadanie  planuje Urząd Gminy przeznaczyć 20.000,00 zł. Na 

podstawie ustawy o zdrowiu oraz Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Programów Alkoholowych          

i Przeciwdziałania Narkomanii, przeznaczamy kwotę razem 70 000,00zł., na obydwa programy                      

i kolejnym zadaniem, które jest realizowane  na podstawie ustawy o sporcie oraz Uchwały Rady Gminy 

z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 

Gminę Gostynin, planowana kwota to jest 60.000,00zł., na zadanie pn. wspieranie i upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu oraz podnoszenie sprawności fizycznej dzieci i młodzieży oraz dorosłych 

mieszkańców gminy. Dzisiaj na początku Sesji mieliśmy okazje wysłuchać wypowiedzi trenera Klubu 

UKS Zwoleń Team, który to Klub m.in. z tych środków otrzymuje dofinansowania na swoje zadania. Jest 

to najważniejsza część programu. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 448/XLIV/2022 została przyjęta 10 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Gostynin w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego Gminy 

Gostynin oraz zasad jego nadawania. 

Na salę posiedzeń wrócił Radny Roman Murawski. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: niniejsza uchwała uchyla uchwałę którą Rada podjęła 29 kwietnia 

2022 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Gostynin w sprawie ustanowienia Medalu 

Honorowego Gminy Gostynin oraz zasad jego nadawania, podyktowane jest to tym, iż uzyskaliśmy 

negatywną opinię Komisji Heraldycznej i Firma która zajmuje się projektowaniem insygnii Gminy 

Gostynin zaprojektowała ponownie i w związku z tym jest konieczność podjęcia kolejnej uchwały.           

Na Komisji Porządku omawiałam dokładnie tą uchwałę, niestety zmienia nam się propozycja Herbu 



 

 

Gminy Gostynin, z zielonego pola na niebieskie, z czarnego bociana na białego bociana i bocian będzie 

trzymał szyszkę w dziobie. Jeżeli Wysoka Rada przyjmie ten projekt tej uchwały, ta uchwała wraz               

z nowym uzasadnieniem Heraldycznym trafi ponownie do Komisji Heraldycznej i będziemy ponownie 

czekać na opinię  Komisji, mam nadzieję że tym razem uda się to zakończyć pozytywnie i przystąpimy 

dalej do dalszego procedowania uchwał, które będą podejmowały insygnie Gminy Gostynin. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

opinie: 

Komisja ŁiP projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 449/XLIV/2022 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska ogłosiła 10-cio minutową przerwę 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska wznowiła obrady. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Stanowisko w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku Ogólnopolskiego Stowarzyszenia "Kominki i Piece"  poparcie petycji w sprawie 

naprawy „Uchwały nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8 września 2020 r. w sprawie 

programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim, w których zostały przekroczone 

poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w powietrzu”. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, to jest petycja 

Ogólnopolskiego Stowarzyszenia "Kominki i Piece", chodzi o naprawę, czy złagodzenie zapisów 

Uchwały  Nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8 września 2020 r. w sprawie 

programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim, w których zostały przekroczone 

poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w powietrzu”. Z mojej wiedzy wiem, że Sejmik już tą 

petycją się zajmował podczas obrad i ta petycja została odsunięta póki co, ale Stowarzyszenie liczy, że 

jeżeli będzie poparcie od samorządów gminnych w tej sprawie to temat wróci na wokandę jeszcze raz 

jeśli chodzi o Sejmik Województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

głosowanie:  

Stanowisko Rady Gminy zostało przyjęte 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska ogłosiła 10-cio minutową przerwę. 

Na salę posiedzeń doszli Dyrektorzy Szkół Podstawowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska wznowiła obrady po przerwie. 

 

 

 

 



 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja dyrektorów szkół 

podstawowych o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 2021/2022 ze szczególnym 

uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

Serdecznie witam Dyrektorów Szkół. 

Dyrektorzy Szkół Podstawowych przedstawili informację o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 

2021/2022 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego co stanowi załącznik 

do protokołu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lucieniu Ilona Dan: chciałabym wspomnieć, że niedługo będzie 

uroczystość z okazji nadania Imienia Szkole Podstawowej w Lucieniu imienia Władysława 

Broniewskiego dlatego mam zaszczyt i ogromną przyjemność zaprosić wszystkich Państwa na tę 

uroczystość. Pani Dyrektor wręczyła zaproszenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję bardzo serdecznie Państwo 

Dyrektorom za przedstawioną informację, w imieniu Rady Gminy Gostynin dziękuję bardzo za wzorową 

pracę którą codziennie Państwo wypełniacie, za zaangażowanie w rozwój szkół, za podejmowanie 

coraz to nowych wyzwań, wzbogacenie oferty skierowanych dla uczniów co przyczynia się do rozwoju 

edukacji. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Szanowni Państwo Dyrektorzy, Panie i Panowie, z tego miejsca 

pragnę podziękować Wam za waszą pracę i szczególne zaangażowanie i wyrazić wielkie słowa uznania 

za waszą pracę nie tylko w proces kształcenia tej młodzieży ale i tworzenie im warunków bezpiecznych 

i takich rodzinnych. Od roku szkolnego 2022/2023 gościmy w gronie Dyrektorów nowe osoby, 

szczególnie tym nowo powołanym osobom życzę wielkich sukcesów jak najszybszego odnalezienia się 

i pełnej aklimatyzacji w waszych środowiskach, jeszcze raz wielkie słowa uznania i dla wszystkich 

podziękowania z życzeniami dalszych sukcesów w dalszej pracy zawodowej i osobistych sukcesów,       

a szczególnie należytego szacunku i uznania przez środowiska dla którego świadczycie swoją pracę. 

Dziękuję. 

Jeszcze króciutko się odniosę jeśli chodzi o potrzeby, my staramy rzeczywiście się reagować bardzo 

szybko i nie zawsze możliwości finansowe na to pozwalają aby to się stało następnego dnia, ale 

chociażby dzisiejsza zmiana w uchwale Budżetowej świadczy o tym, że wychodzimy naprzeciw, bo to 

jest kolejne zwiększenie środków na funkcjonowanie Oświaty w Gminie Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: dziękuję Państwa Dyrektorzy, ja też gratuluję oczywiście sukcesów        

i  życzę większych jeszcze, ale żeby te sukcesy miały jeszcze większe szanse powodzenia to 

rzeczywiście w zakresie inwestycji trzeba troszkę też wspomóc Państwa Dyrektorów i oczywiście Wójt 

Gminy i Rada Gminy  cały czas ma to również na uwadze. Pozwolę sobie tak po kolei jak Państwo 

Dyrektorzy siedzą pokrótce takie ważniejsze tematy nad którymi już pracujemy, które są w projekcie 

budżetu, nad którymi myślimy cały czas. 

Pan Dyrektor SP w Białotarsku; Pan mówił o boisku, oczywiście trzykrotnie staraliśmy się o uzyskanie 

dotacji bez powodzenia, dostajemy dotacje  na różne inwestycje, ale tutaj nam się nie powiodło, dlatego 

też w projekcie budżetu na przyszły rok jest kwota zwiększona jeśli Radni zatwierdzą ten budżet                 

w grudniu to będzie to kwota 300.000,00zł, po to jest zwiększona że gdyby nawet, wnioski będziemy 



 

 

składać na to, gdyby nam się nie udało pozyskać tej dotacji  to ta kwota chyba wystarczy na remont 

samodzielny tego boiska dużego szkolnego. Na razie nic nie wskazuje na to żeby w roku bieżącym 

jeszcze wymienić tą nawierzchnię placu zabaw, mamy i dziś Rada zatwierdziła zwiększone środki 

finansowe na ten cel, na wykonie tej nawierzchni na placu zabaw potrzeba 4 dni, 4 dni takiej ładniejszej 

pogody i mam nadzieję, że to będzie jeszcze w tym roku zrobione. Jak Pan Dyrektor wspomniał też         

o ekspertyzie w związku z taką bardzo poważną awarią na  sieci wodociągowej szkolnej, rzeczywiście 

już zaczął opracowywać tę ekspertyzę rzeczoznawca Doktor Inżynier Budownictwa i wyniki tej 

ekspertyzy poznamy pewnie w styczniu i wówczas ta ekspertyza ma pokazać też co trzeba zrobić               

i szacunkowe koszty naprawy i wówczas będziemy musieli, chcieli zwrócić się do Rady Gminy już             

w trakcie na początku przyszłego roku, w trakcie już trwania budżetu nowego o zarezerwowanie 

środków na ten cel. W tej chwili po prostu nie wiemy jakie to środki, co tam trzeba będzie zrobić, ta 

ekspertyza wszystko pokaże, także o tej szkole również oczywiście myślimy. 

Następna szkoła to jest Pani Dyrektor Szkoły w Emilianowie: jak Pani doskonale wie  jest zrobiony w tej 

chwili projekt  na rozbudowę szkoły, ten projekt projektantka opracowała koncepcję taką którą Pani 

Dyrektor z nami wspólnie przemyślała, zaakceptowała Pani Dyrektor, projekt jest kontynuowany, 

pojawiła się mała trudność taka że poszła Pani Projektantka do rzeczoznawcy ds. zabezpieczeń 

przeciwpożarowych, owszem projekt który ta koncepcja rozbudowy szkoły spełnić będzie musiała              

i spełni warunki w zakresie ochrony przeciwpożarowej, ale wymagana jest dodatkowe opracowanie 

takiej ekspertyzy przeciwpożarowej dla tej szkoły i to jest już zlecone rzeczoznawcy, także w planach 

finansowych Gminy są pieniądze na rozbudowę tej szkoły, także to też Rada Gminy z Wójtem 

oczywiście na czele też cały czas o tej szkole myśli. 

Następna szkoła to jest Sierakówek; piękna, ładna inwestycja, najładniejsza chyba, najlepszej jakości 

sala gimnastyczna powstała, doposażona została jak Pan Dyrektor tu wspominał, klasy lekcyjne zostały 

umeblowane, sanitariaty wszystko jest ładnie oprócz tego, że Pan Dyrektor ma racje jeszcze nie jest 

zakończona modernizacja parkingu i brak tego budynku gospodarczego. Budynek gospodarczy jest w 

projekcie budżetu na przyszły rok i mamy nadzieję i jesteśmy w zasadzie przekonani, że wreszcie uda 

nam się to zrobić, parking również i o ogrodzeniu również Pan Dyrektor wspominał,  także o tym też 

Pan Wójt i Rada Gminy myśli. Też mam dobrą wiadomość, a może nawet to się przyda taka oficjalna 

informacja na Sesji Rady Gminy związana z takim szumem medialnym odnośnie rzekomo źle zrobionej 

instalacji kanalizacji deszczowej, to jest nieprawda po prostu, wszystko jest zrobione zgodnie ze sztuką 

budowlaną i z zamysłem. W Sierakówku nie ma kanalizacji deszczowej, zresztą na terenie naszej Gminy 

nigdzie nie ma kanalizacji deszczowej, w Mieście jest, w związku z powyższym i w związku również        

z tym, że grunt na terenie szkoły jest nieprzepuszczalny, jest glina pod spodem, jest niewielka działka, 

jest spadek w kierunku właśnie drogi, przybyła duża powierzchnia dachów, przybyła duża powierzchnia 

terenów utwardzonych i w takiej nawałnicy deszczowej która była i zdjęcia się w internecie pokazały na 

jednym z portali gostynińskich to było właśnie w tym momencie gdzie mój znajomy mieszka na terenie 

Sierakówka i przypadkiem zmierzył, przypadkiem ponieważ miał jakieś tam naczynie wystawione na 

dworze i po tych nawałach deszczu Pan mi powiedział, że spadło na 1m2  200 l. wody i po prostu musiało 

się to zdarzyć, tam nie ma kanalizacji deszczowej tylko jest zbudowany zbiornik retencyjny o pojemności 

nie całe 50 m3, na to dostaliśmy dotacje, ten zbiornik nie służy do gromadzenia wody w nieskończoność 



 

 

tylko służy po to żeby była wyłapywana woda deszczowa, opadowa, głównie służy do ochrony 

środowiska, a nie do deszczówki. Miałem na ten moment jeszcze 2-3 tygodnie temu złą informację             

i taką też przekazywałem że staraliśmy się w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad                     

w Warszawie pisemnie się staraliśmy, to nie to że rozmawialiśmy telefonicznie, na piśmie dostaliśmy 

wtedy niestety negatywną odpowiedź na to żeby wody opadowe z terenu dachów oraz powierzchni 

utwardzonej po ich oczyszczeniu wprowadzić do rowu przydrożnego drogi krajowej i to była wiadomość 

na tamten moment prawdziwa. Teraz rozmawialiśmy jeszcze raz z Kierownictwem Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad i właśnie argumentem naszym takim mocnym było to, że zrobiliśmy                   

i wykonaliśmy te zbiorniki na wody opadowe które służyć mają do podlewania działki w czasie lata i ten 

argument, że właśnie mniej tej wody opadowej będzie podczas opadów wpływało do rowów przeważył 

że mamy teraz na piśmie pozytywna wiadomość taką, że możemy ten nadmiar wody wprowadzić do 

rowu i problem zniknie. Jeszcze raz podkreślam, że te informacje które były przekazywane medialnie 

są absolutnie nieprawdziwe, tam wszystko jest zrobione jak się należy, zgodnie z projektem, zgodnie      

z pozwoleniem na budowę pod dobrym nadzorem, a te zbiorniki nie służą  do wyłapywanie 

nieskończonej ilości wody opadowej tylko takiej jaką mogą pomieścić, to tak przy okazji. 

Pani Dyrektor Szkoły w Teodorowie; Pani Dyrektor mówiła o tym boisku że jest rozpoczęte,                           

a nieskończone, oczywiście Pani Dyrektor wie, że tam jest nie tak bardzo dużo do zakończenia, 

natomiast będzie to przez Zakład Komunalny zrobione wiosną, dokończone te boisko, Pani Dyrektor 

również wspomniała chyba o przeciekającym dachu, musimy zgodnie z  decyzją Państwowej 

Powiatowej Straży  Pożarnej w Gostyninie w tej szkole wykonać instalacje odgromową oraz główny 

wyłącznik prądu i zleciliśmy opracowanie dokumentacji projektowej na te rzeczy i kolej jest taka rzeczy, 

że najpierw odgromówka, a dopiero później właśnie uszczelnienie tego dachu i to zrobimy również. 

Przepraszam pominąłem niechcący oczywiście Panią Dyrektor SP w Solcu; z tych prac które Pani 

Dyrektor wspomniała na bieżąco wykonujemy te prace, jest w dokumentach finansowych Gminy 

Gostynin w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest wykonanie sali gimnastycznej, jest taki dokument 

zatwierdzony przez Radę Gminy i będziemy jeszcze raz rozmawiać z Radą Gminy czy aby na pewno 

Rada Gminy nadal idzie w tym kierunku, chciałbym żeby tak było i jeśli tak będzie to zlecimy 

opracowanie projektu rozbudowy szkoły, ale to trzeba będzie jeszcze raz porozmawiać z Radą Gminy 

Gostynin. Jest to w dokumencie finansowym, niemniej założenia odnośnie kosztów budowy sali  i w tym 

projekcie finansowym są niższe niż teraz ceny się pojawiły na rynku, teraz wszystko bardzo zdrożało      

i musimy to przedyskutować z Radą Gminy czy zlecając projekt rzędu może 100.000,00zł, czy na pewno 

w przyszłości Rada Gminy będzie miała na względzie inwestycje w postaci wykonania już kilku mln. zł. 

Natomiast oczywiście zawsze będziemy się starać o pozyskanie dotacji i myślę że sala gimnastyczna 

dla tej szkoły jest konieczna nie tylko potrzebna, pod to była zrobiona zamiana działek z Parafią Solec 

pomiędzy Gminą Gostynin, a Parafią Solec. Gmina Gostynin przeznaczyła chyba 34 ary powierzchni 

działki na powiększenie cmentarza, a Parafia Solec przekazała nam działkę właśnie pod rozbudowę sali 

gimnastycznej, także w tym kierunku powinniśmy iść moim zdaniem. 

Pan Dyrektor SP w Zwoleniu; Pan Dyrektor wie i mówił zresztą o tym rozpoczętym aczkolwiek nie 

zakończonym dociepleniu budynku szkoły, jest zakupiony materiał już, także wczesną wiosną jak 

warunki pogodowe pozwolą, Zakład Komunalny będzie kontynuował docieplenie tej szkoły. Ona zmieni 



 

 

i wygląd na ładniejszy bo będzie kolorowa i oczywiście mniej paliwa będzie zużywane w szkole co się 

przyczyni do ochrony środowiska. Jeśli chodzi o ten tor wrotkarski, dziś była o tym mowa, chyba Pana 

Dyrektora jeszcze nie było podczas sesji na początku, w projekcie Budżetu Gminy Gostynin, w projekcie 

Budżetu który jest do dyspozycji ewentualnego zatwierdzenia przez Radę Gminy w grudniu jest kwota 

100.000,00zł, na to żeby ten tor wrotkarski dokończyć tak naprawdę, a w między czasie przed 

rozpoczęciem robót budowlanych zaprojektować i jest uzgodnienie z projektantem który zobowiązał się 

do tego, że wykona ten projekt toru, tego boiska, w projekcie będzie oświetlenie tego boiska takie dosyć 

profesjonalne i w zależności od tego jak będzie wskazywał kosztorys, a być może i przetarg, zobaczymy 

ile tych pieniędzy tak naprawdę będzie potrzeba, na razie mamy 100.000,00zł w budżecie i będziemy 

w tym kierunki szli aby te dwie rzeczy takie główne, bo o drobnych to ja tutaj nie będę mówił. 

Następnie Pani Dyrektor w Lucieniu; Pani Dyrektor my też dziękujemy że w ogóle starała o to boisko, 

bo gdyby nie Pani to pewnie przy tak wielu inwestycjach i potrzebach może by jeszcze nie było, to Pani 

Dyrektor jest wielka zasługa, że ono powstało, ładne boisko ze sztuczną nawierzchnią, bramki do 

siatkówki, do koszykówki i bramki do piłki ręcznej to boisko służy. W projekcie budżetu są pieniądze na 

taki budyneczek gospodarczy jako zaplecze do sali gimnastycznej z tyłu, złożymy znowu wniosek             

o dotacje na tą kłądke o której Pani Dyrektor cały czas przypomina nie tylko dziś, ale jakby na co dzień, 

zresztą i Pan Radny o tym mówi i jeszcze pojawiła się taka możliwość i oczywiście skorzystamy do        

31 stycznia jest możliwość złożenia wniosku w ramach też Polskiego Ładu na renowację i odnowę 

zabytków, już też z Panią Dyrektor wstępnie rozmawiałem i prosiłem żeby Pani Dyrektor tak sobie 

pomyślała, przeanalizowała i się spotkamy w tej sprawie jakie potrzeby w tym zakresie szkoła by 

posiadała żebyśmy czegokolwiek nie pominęli przy wniosku o tę dotację. Złożymy wniosek do                  

31 stycznia i będziemy czekać na efekty, a może się uda i tą dotacje jakoś tam pozyskamy i wtedy to 

jest 98% dotacji, to prawie za darmo można by dużo zrobić, także Pani Dyrektor oczywiście też 

dziękujemy i zauważamy potrzeby w tej szkole. 

Pani Dyrektor SP w Sokołowie; wspomniała i głównie powiem o termomodernizacji, oczywiście już 

wstępnie mamy przydzielone pieniądze w ramach też Polskiego Ładu m.in. na termomodernizację 

szkoły, to jest w ramach tych miejscowości po PGR-wskich, mamy ok 2mln., zł., przydzielone, to nie jest 

tylko na szkołę, ale szkoła jest przewidziana do termomodernizacji, także dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

Z sali posiedzeń wyszki Dyrektorzy Szkół Podstawowych. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Wójta Gminy i 

Przewodniczącej Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado,  oświadczenia majątkowe 

za 2021 rok złożyli wszyscy pracownicy Urzędu Gminy Gostynin do tego zobowiązani tj. 22 osoby. 

Wszystkie osoby złożyły kompletne oświadczenia w terminie do 30 kwietnia 2022 roku.  Oświadczenie 

majątkowe Wójta Gminy zostało przesłane do Wojewody Mazowieckiego, zaś pozostałe po analizie 

zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Gostyninie, Kutnie oraz Płocku.  Ponadto w roku 2022 

złożono 10 oświadczeń majątkowych na początek lub na koniec zatrudnienia. W wyniku 



 

 

przeprowadzonej analizy w kilku oświadczeniach stwierdzono drobne uchybienia, a mianowicie takie 

jak: 

- wpisano wartości w nieprawidłowych rubrykach, 

- nie wpisano kwoty zaciągniętego kredytu, 

- nie wykazano wszystkich dochodów (darowizna), 

- nie wpisano kwoty początkowej oraz wysokości kwoty pozostającej do spłaty zaciągniętego 

zobowiązania, 

- nie wpisano roku produkcji samochodu. 

Nieprawidłowości te jednak nie skutkują skierowaniem oświadczeń do kontroli przez Centralne Biuro 

Antykorupcyjne w Warszawie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Oświadczenia majątkowe za 2021 rok 

złożyli wszyscy Radni Rady Gminy Gostynin do tego zobowiązani tj. 15 osób. Wszystkie osoby złożyły 

kompletne oświadczenia w terminie do  30 kwietnia 2022 roku.   

Oświadczenie majątkowe Przewodniczącej Rady Gminy Gostynin zostało przesłane do Wojewody 

Mazowieckiego, zaś pozostałe zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Gostyninie.  

W wyniku przeprowadzonej analizy w kilku oświadczeniach stwierdzono drobne uchybienia takie jak: 

- niewykazanie wszystkich danych dotyczących posiadanych nieruchomości m.in. wartość 

nieruchomości, 

- w jednym przypadku adres zamieszkania wskazany w części B osoby składającej oświadczenie 

majątkowe nie był zgodny z adresem podanym w zeznaniu rocznym, 

- wskazanie w pkt. VIII kwoty przychodu zamiast dochodu oraz błędnej wartości diet (miesięcznie 

zamiast rocznie), 

- niezgodność powierzchni i wartości działek wskazanym w oświadczeniu majątkowym w odniesieniu 

do aktu notarialnego. 

Na dzień sporządzenia informacji dane w złożonych oświadczeniach o stanie majątkowym nie stanowiły 

przesłanek mogących skutkować skierowaniem do kontroli przez Centralnego Biura Antykorupcyjnego 

w Warszawie. 

 

Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących 

komisji o realizacji wniosków komisji. 

Komisja BiF wniosków nie wypracowała, 

Komisja ŁiP wniosków nie wypracowała,  

Komisja RG wniosków nie wypracowała,  

Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała, 

Komisja SWiP wniosków nie wypracowała. 

 

 

 



 

 

Do punktu 21-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi, bądź pytania do przesłanego protokołu? Brak. 

głosowanie:  

Protokół z obrad XLIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 22-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tytułem informacji, dzisiaj 

wróciła do nas umowa ze Spółką PGG Paliwa w sprawie dystrybucji węgla, przeze mnie podpisana 

umowa była już 18 listopada, musieliśmy ją wysłać  i dopiero dzisiaj ona wróciła i teraz od tego momentu 

praktycznie możemy dokonywać bezpośrednio zamówień, mamy wskazane składowisko w Kutnie, 

wyłoniłem dwóch wykonawców i dwóch operatorów którzy będą obsługiwali  Gminę żeby uniknąć jakiś 

większych kolejek, problem w tej chwili jest  po stronie PGG Paliwa i możliwości załadunku w Kutnie, 

wiemy że są tam długie kolejki i długo się oczekuje, nie wszyscy odjeżdżają z węglem także jeżeli jakieś 

kolwiek opóźnienia będą to nie z naszej winy bo my jesteśmy na to przygotowani. Podpisaliśmy umowę 

tak jak powiedziałem z dwoma operatorami czyli skład węgla na ul. Płockiej ………….. i drugi skład to 

jest po GS w Lucieniu Pan ………………………… Jak tylko uda nam się sprowadzić jakie kolwiek ilości 

węgla od razu operatorzy przystąpią do dystrybucji. Wiem, że skład na ul. Płockiej też obsługuje  Miasto, 

ale ta Firma jest przygotowana ponieważ dysponuje 8 jednostkami czyli samochodami które będą 

służyły do rozwożenia po terenie, bez problemu powiedzieli że poradzą sobie z tym tematem jak tylko 

węgiel fizycznie będzie, także jesteśmy do tego przygotowani i będziemy starali się to jak najszybciej 

realizować. Tak jak wspomniałem w sprawozdaniu na 28 listopada zapotrzebowania czyli wnioski 

złożone na prawie 1500 ton, cały czas te wnioski jeszcze spływają, na pierwsze zamówienie 

zamówiliśmy 525 ton i te zamówienia sukcesywnie będą realizowane, będziemy składali kolejne żeby 

zaspokoić wszystkie potrzeby naszych mieszkańców, to jeżeli chodzi o dystrybucje węgla. 

W tym miejscu chciałbym jeszcze poinformować Wysoką Radę o zmianach kadrowych jakie nastąpiły 

w ostatnim czasie w naszym Urzędzie, a mianowicie z dniem 15 listopada odeszła od nas Pani Zastępca 

Skarbnika Iwona Rosiak, 16 wiem, że została Skarbnikiem Gminy Bielawy czyli awansowała na 

zasadzie porozumienia rozwiązaliśmy stosunek pracy, z dniem dzisiejszym kończy prace Pan Cezary 

Szymczak też przechodzi do innej jednostki, nie będę wskazywał bo nawet nie wiem i z dniem 31 

października odszedł też Jarosław Cichoński, na te wolne stanowiska oczywiście wprowadzimy nabór 

sukcesywnie, na zastępstwo Skarbnika z dniem jutrzejszym powołuje Panią Joannę Ledzion. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska:  dziękuję Panie Wójcie. 

Ja może w tym momencie przedstawię wniosek, prośbę Pana ………………. otrzymaną w dniu 

dzisiejszym, prośba o publiczne zadanie pytanie Panu Wójtowi w sprawie mpzp Antoninów i Białe z 

zapytaniem dlaczego ta sprawa się przedłuża, proszę o odpowiedź Pana Wójta. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: poproszę Zastępcę, bardziej szczegółowo, też znam oczywiście 

szczegóły. 



 

 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: na wstępie powiem, że sprawa się nie przedłuża i zakończę albo już 

teraz stwierdzę, że sprawa jest prowadzona wyjątkowo szybko na prośbę Pana Wójta, tak się dobrze 

składa że procedura która musi być zachowana zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, ta procedura musi być zachowana i my dochowujemy tej procedury i pojutrze 2 grudnia  

zgodnie z zamierzeniem, nie to że dziś tak mówię, tylko z takim zamierzeniem wcześniejszym plan który 

jest już narysowany i który jest projekt uchwały napisany przez firmę która wykonuje zmiany tego planu 

będzie wyłożony do publicznego wglądu bo taka jest procedura, będzie wyłożony pod koniec grudnia, 

prawie że do końca grudnia musimy i będziemy zbierać ewentualne wnioski i uwagi do tego planu i jeśli 

będą jakiekolwiek uwagi, wnioski to będziemy rozpatrywać w aspekcie prawnym czy możemy je 

uwzględnić, czy nie i dopiero dalej plan pójdzie do uzgodnień, do wszystkich instytucji i do wszystkich 

organów wymienionych w ustawie o planowaniu zagospodarowaniu przestrzennym. Jeśli otrzymamy 

wszystkie pozytywne uzgodnienia od tych Instytucji i Organów to wtedy plan będzie przedłożony 

Wysokiej Radzie Gminy do zatwierdzenia Uchwałą Rady Gminy jeśli Rada Gminy taką uchwałę 

podejmie wówczas będzie kontrola takiej uchwały przez Wojewodę Mazowieckiego, jeśli wszystko 

będzie dobrze, czyli nie będzie takich błędów w uchwale i w całej tej naszej procedurze w tym planie to 

będzie plan ogłoszony w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, wydaję się że wiosną, 

a wiosna trwa do czerwca powinna być sprawa zakończona. Jeszcze raz podkreślam, że to nie jest 

żadna wolna procedura tylko dosyć przyspieszona ale zgodnie z prawem, zgodnie z całą procedurą 

wymienioną w ustawach. Dodam, że Pan który o to pyta wszystko to co powiedziałem wie od 

pracowników referatu Zagospodarowanie Przestrzennego, taką mam wiadomość od Pani Kierownik 

tegoż Referatu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa ma jeszcze 

jakieś wnioski? 

Radna Ewa Michalska: w sprawach różnych jeszcze mam pytanie, bardzo bym prosiła, bo ja już wiele 

razy na sesji pytałam o ten zjazd z drogi gminnej na drogę powiatową w m. Baby Górne? żeby to zostało 

naprawione, utwardzone, nie wiem w jaki sposób, wcześniej miałam zapewnienia że będzie 

porozumienie z Orlenem i ta sprawa będzie załatwiona, ja już to zgłaszałam na początku roku. Również 

bardzo bym prosiła o naprawę drogi gminnej w m. Baby Górne w kierunku Białotarska, tam dwie takie 

największe wyrwy zostały troszkę załatane, ale to trzeba byłoby zabrać trochę pobocza bo to jednak nie 

do końca ta naprawa poszła w dobrym kierunku i również bardzo bym prosiła bo mam bardzo 

zniszczoną drogę powiatową przed Zakładem Komunalnym i jest to po prostu ewidentnie właśnie przez 

Zakład czyli przez ten gruz który wjeżdża, przez te maszyny w okresie letnim również, bardzo bym 

prosiła o naprawę o porozumienie się tutaj z Powiatem, myślę że wspólnie trzeba  było to i bardzo o to 

proszę. Dziękuję bardzo. 

Radny Marek Solarski: Panie Wójcie chciałbym zgłosić na Zwoleniu przy sklepie, tam nie ma żadnego 

oświetlenia, to nie chodzi o sklep tylko o skrzyżowanie na drogę powiatową, to tam jest 100m od drogi 

powiatowej i w ogóle jest ciemno, może jakąś lampę solarną jakby zakupić, chociaż jedną żeby 

skrzyżowanie trochę oświetlić. Drugi temat przepust na drodze gminnej w Jaworku w kierunku Jaworka 

tego tam do lasu, może gdzieś 50m od drogi powiatowej tam jest przepust i jest zapchany, tam w ogóle 

woda nie przechodzi, Pan ………………. co tam mieszka to zadba tam nieraz jak jest. Proszę aby tam 



 

 

sprawdzić i może wymienić ten przepust. Dziękuję. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: chciałem poinformować Panią Radną Michalską, że 1 grudnia o godz. 

10.30 jest spotkanie na gruncie na tej drodze z Orlenem i będziemy rozmawiać, jeśli Pani Radna ma 

czas i życzenie to zapraszamy, będziemy też rozmawiać o naprawie poboczy , o wykonaniu w ogóle 

poboczy przy naszej drodze ponieważ tam było brak porządnych poboczy, a samochody zjeżdżać 

muszą bo się muszą minąć z dużym innym pojazdem i w niebezpieczeństwie jest ten asfalt  który został 

kiedyś wykonany, o wielu sprawach będziemy jutro o 10.30 rozmawiać, Panowie byli tu na nasze 

zaproszenie tydzień temu i ustaliliśmy taki termin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dodam tylko jeszcze, że Orlen planuje wstrzymanie na okres 

zimowy tych prac dalszych i kontynuowanie ich dopiero wiosną także finał inwestycji przymierzany jest  

na koniec czerwca być może nawet lipca. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jeszcze tylko dodam w aspekcie tym o którym Pani też mówiła, że w 

porozumieniu z Orlenem my się staramy od długiego czasu i w rozmowach takich przy biurku i w 

szczególności pisemnie, o to żeby wreszcie Orlen i nie tylko Orlen te firmy które maja swoje uzbrojenie 

terenu przebiegające przez naszą Gminą pod drogami Gminnymi żeby wreszcie ulegli i nie nakazywali 

Gminie przy przebudowie drogi czy przy niewykonywaniu nowej drogi tylko droga jest, my nakładamy 

asfalt tylko, czyli polepszamy jakby warunki do tych rurociągów, no Panowie byli 3 lub 4 Panów i po raz 

kolejny obiecali że jeszcze raz się tą sprawą zajmą, przyjrzą się tym pod względem prawnym i 

finansowym. Nie stać Gminy na to żeby wydawać pieniądze na obudowę profesjonalną taką 

specjalistyczną  budowę rurociągu niebędących naszą własnością pod drogami gminnymi. Jeden z 

Panów mówił, że takie jest prawo więc ja zapytałem to dlaczego to prawo jest nieprzestrzegane przez 

firmę, bo w tej chwili droga jest i dlaczego nie jest rura osłonięta noi mają jeszcze raz się temu 

wszystkiemu przyjrzeć, nie mamy wpływu na decyzje Prezesów Firmy, Dyrektorów natomiast prosimy 

cały czas.  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja chciałabym się zapytać, ponieważ było kierowane pismo do Urzędu 

Gminy odnośnie  zainstalowania lampy w m. Bierzewice dawny Pagórek od 

Pani ……………………………  i Pani  …………………. , tam są dwa nowo pobudowane budynki, to jest 

tak jakby na końcu tego Pagórka, tam jest teren zalesiony, tam mieszka Pan  ………………… , głównie 

chodzi właśnie o ten teren. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie na naszym terenie mieszkańcy którzy zamówili węgiel mają 

dużo zapytań co do jakości tego węgla, bo wspomniał Pan że zamawiana pierwsza transza 525 ton i 

pytanie jest takie czy wiadomo jaki to będzie węgiel czy to nasz krajowy czy importowany, po prostu 

mieszkańcy się obawiają, te medialne wiadomości na temat tego węgla kolumbijskiego itd. czy obawy 

jakieś tego węgla? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja myślę, że my i tak nie będziemy wiedzieć jaki to jest kategorii węgiel, ja 

kupiłam węgiel, zapłaciłam 3 000,00zł,  i okazuje się że ktoś zapewnił mnie że jest bardzo dobry, a w tej 

chwili ja nim nie mogę nim palić. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja w tej chwili nie mogę zagwarantować tej jakości bo też sam 

nie wiem, mamy tylko wskazane miejsce tj. Kutno składowisko, wiem że Miasto już pierwsze transporty 

odebrało, więc już chyba wcześniej rozdysponowało to jakieś sygnały będziemy mieli, jak się on pali.  



 

 

Tego dzisiaj nie jestem wstanie powiedzieć, każdy transport będzie opatrzony certyfikatem. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ale też jest w umowie taki zapis, że tylko i wyłącznie my od kogo 

bierzemy ten węgiel, samochód wyjeżdżając za bramę składu w Kutnie np. już za jakość tego węgla 

nikt nie odpowiada tylko Gmina, nikt nie odpowiada, trzeba byłoby chyba każdy samochód tam badać 

na miejscu tylko nie wiem kto to miałby robić i ile by to kosztowało itd. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: sam osobiście też jestem pełen obaw, ale co. 

Radny Krzysztof Penkala: dlatego zapytanie kto bierze odpowiedzialność za jakość tego węgla,                  

w pierwszym rzędzie ludzie pytali mnie jako Sołtysa, chodziłeś, pisałeś i przywieźli mi badziewie i co ja 

mam teraz z tym zrobić, jeśli będzie ktoś żądał reklamacji. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Pan ………….. w Lucieniu sprzedawał ten węgiel w tej niższej cenie                   

i naprawdę ten węgiel był bardzo dobry, bo od niego kilka osób kupiło i naprawdę węgiel był bardzo 

dobrej jakości, dobrze się palił, nie ma żadnego problemu 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: on na pewno brał z Polskich kopalń 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tak, Pan Wójt ma racje. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tutaj my nie wiemy jaki będzie. 

Radny Roman Murawski: Panie Wójcie ja jeszcze wrócę do sprawy dróg, dróg nie asfaltowych, czy na 

zimę jak zawsze co roku było tradycją równanie tych dróg, będzie jeszcze takie coś robione, czy nie? O 

drogi nie asfaltowe chodzi mi? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jakieś tam równania są prowadzone. 

Radny Roman Murawski: ale nie były prowadzone w ramach Funduszów sołeckich? ale tak bieżące 

utrzymanie to sołtysi zgłaszają żeby coś tam jeszcze robić, czy bezpośrednio Sołtys ma zgłaszać do 

Solca? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: do Pana Dyrektora zgłaszać, on ma te zadania wprost 

przypisane i nie ma potrzeby pośredniczenia. 

Radny Roman Murawski: bo są potrzeby przynajmniej na moim rejonie. 

 

Do punktu 23-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 13.40. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Zastępcy Wójta Gminy 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo  w obradach XLIV Sesji 

Rady Gminy i zamknęła je. 
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